
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

POLITIKA 

Kringvergadering 16 

Verslag 

 
 
 
 
 
 
 

Politika vzw - Faculteitskring Sociale Wetenschappen | campus Leuven 

Parkstraat 45 - 3000 Leuven | www.politika.be 
 
 



 

 

 

 

 

 

 Politika vzw - Faculteitskring Sociale Wetenschappen | campus Leuven  

  Parkstraat 45 - 3000 Leuven | www.politika.be 

1 

Kringvergadering 16 

Verslag 

20/02/2023 

 

 

Aanwezig: Brecht, Stien, Frauke, Steven, Oualid, Angie, Quincy, Maya, Jente, Ferre, Viënna, 
Dries, Emy, Thomas, Chendo, Kristof, Axelle, Sara, Rani, Hanne, Helen, Ellen, Dymah, Kevin, 
Blijke, Simon, Lili, Juli, Merel, Nick VF, Liam, Marte 
  
Afgemeld: Gilles, Sophie, Ella, Antoon, Chai, Catharina, Margot, Dina, Willem, Inès, Enya, 
Kato, Arne, Armani, Tessa, Liam, Emma, Katia, Lore, Lynn, Tuur 
  
Afwezig:  
  
  
Goedkeuren Agenda 
Agenda goedgekeurd met toevoegingen 
Goedkeuren verslag 
Verslag Goedgekeurd 
  
Evaluatie Duocantus 
Stien: Ik vond het heel gezellig, het was heel leuk om met 3 te doen, kan zeker in de 
toekomst nog is. De Pavo is een heel toffe zaal, ik wil daar zelf met Politika eens gaan 
cantussen als het kan. Het enige probleem was dat de sangria en het bier op waren, wel pas 
tegen het derde deel maar voor de rest was alles goed! 
Viënna: VRG was heel found of us en willen een cantus met ons doen. 
Stien: NEE geen cantus met VRG! 
  
Evaluatie Massaverkoop 
Dries: Ging goed, heel veel volk langsgekomen, nu al 70 a 80 procent verkocht, bijna 
evenveel als heel vorig semester samen. Alles is bijbesteld dus moet je nog iets hebben dat 
komt zeker nog binnen. De readers deze week nog, handboeken volgende week of die 
daarop. De site werkt net als vorig semester, nog een paar vakken die fout staan zoals 
kwalitatief onderzoek maar voor de rest alles oké. We gaan nu nog drie uur per dag open en 
iedereen heeft z'n shift, wil je joinen stuur een berichtje altijd leuk. 
Stien: Ik heb nog een secrishift! Op maandag van 17u30 tot 18u. Stuur me zeker als je wil! 
  
Update Stura AV 
Kristof: Er waren vier punten, belangrijkste puntje was het delen van leermateriaal. Op zich 
zou er geen probleem rond moeten zijn, maar KU Leuven wil dat het alleen nog kan voor 
didactische doeleinden gebeurd, proctoring komt ook in het oog. Heel weinig mensen weten 
dat maar je hebt ook recht op een examenkopij en de AV wil dat daar ook de vragen bij 
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staan, dat is nu niet verplicht. En dan nog belangrijk is dat er een overleg moet zijn voor 
online platformen dat zou van kringen moeten komen en niet vanuit FOSO. Hier kijken we 
naar een deontologisch kader, het niveau waarop dat moet komen is uitgesteld omdat VTK 
een uitstel van de stemming vroeg. 
Steven: Het ging ook wel over bijvoorbeeld lesopnames, dat dat niet op wikifoso kan komen. 
Het gaat dus meer over copyright zaken zoals cursussen en opnames/ppt's. Examenvragen 
en dergelijk zouden dus wel nog mogen. Het verschil is dat op universitair het niet snel 
veranderd want een rector is voor vier jaar, maar wij denken dat het na die vier jaar alsnog 
kan veranderen en met de faculteit heb je een betere band en daar sta je dichter bij wat het 
makkelijker maakt om te onderhandelen. 
  
Update LOKO AV 
Frauke: Het was een korte AV, het belangrijkste is dat jullie hopelijk wel weten dat LOKO elk 
jaar een sensibiliseringscampagne doet. Als AV is er beslist dat we de komende jaren een 
vast thema gaan houden zoals bijvoorbeeld de BOB-campagne. Zo worden studenten zich er 
makkelijker bewust van, de vraag is nu welk thema we gaan pakken. Er zijn een aantal 
thema's gevraagd, volgende AV gaan we stemmen maar ik heb graag jullie mening al. Wil je 
mee die discussie voeren, laat het zeker weten! 
Ellen: Ik denk dat "zorgen voor anderen" overlapt met "verantwoord uitgaan" dus die 
kunnen misschien samen? 
Frauke: Ja "verantwoord uitgaan" is ook gewoon super breed en daarmee wordt het doel 
misschien voorbijgestreefd. 
Helen: Het is allemaal heel breed dus blijft dat thema dan een aantal jaar en wordt dat per 
jaar concreter of veranderd het elk jaar? 
Frauke: Ja dat weet ik dus ook niet, er is redelijk snel over gegaan maar dat halen we binnen 
twee weken zeker even aan om duidelijkheid te krijgen. 
Kristof: Ik denk dat die brede thema's ook goed zouden kunnen zijn omdat het dan voor drie 
jaar zou blijven dacht ik, als je dan een te specifiek thema kiest, hang je er ook wel aan vast. 
Het hang dus zeker van het doel af. 
Frauke: Ja we moeten iets zoeken dat niet te breed is en niet te smal. Een variapunt was nog 
dat er een buddysysteem komt waarbij dat een huisdier dat wat meer aandacht verdiend en 
dan kan je als student daar buddy van worden. Plusbaasjes is het, we kunnen dus ook als 
Politika zoiets doen. Ook als je een kot zou hebben waar je geen huisdieren mag kan je 
bijvoorbeeld bij iemand thuis gaan. 
  
Update fakbartocht Internationaal 
Axelle: We weten niet of er internationals gaan komen maar wij gaan zeker wel! Kom gerust 
mee, we zetten nog iets in de whatsapp. 
Frauke: Als er niemand komt is het teambuilding, wordt hoe dan ook leuk! 
  
Update Cultuurreis 
Thomas: Ja we hebben alles he. We beginnen in Leuven, daar is een trein. Dankjewel om de 
trein te regelen trouwens. De trein van 8u34, het vliegtuig om 11u50 dan is er nog de metro 
Frauke: Ik heb al spijt dat ik het gevraagd heb. 
Oualid: Is de metro al betaald? 
Thomas: Ja. Er is dan een hostel en een gids, misschien twee maar dat weet ik niet. Er zijn 
ook activiteiten en een vliegtuig terug en een bus. We gaan eigenlijk alles gebruiken buiten 
de boot.  
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Update kricoteam  
Brecht: Niet echt veel updates, er is wel een nieuw lidmaatschap voor studenten die nu lid 
worden, kijk dus goed dat je het juiste pakt! 
Stien: Ik heb heuglijk nieuws, ik ben gemaild door Chloe van Altsien, dat is van Rock 
Werchter. Het plan is hetzelfde te doen als vorig jaar, met 40 dan. 
*heel enthousiasme* 
Stien: Het is van 29 juni tot 2 juli. Dan wou ik nog iets vragen, tot nu toe is het alleen rock 
werchter maar Werchter boutique en Harry Styles bestaan ook dus als mensen daar mee 
naartoe willen gaan hoor ik het nu graag. Het is 17 juni, willen er mensen mee Angie, 
Frauke, Axelle 
Stien: We waren op de Sjarel, dat was gezellig maar we waren niet met heel veel, met meer 
is leuker dus kom allemaal af volgende week! Volgende week zijn het grasmaaiers en 
cultuurreis dus dat wordt pittig. 
Frauke: Ik heb vorige week ook niet zo heel veel gedaan, ook gechild met Marc Hooghe op 
het GKD, Brecht en ik wisselden elkaar af. Vorige week is ook het laatste interview geweest 
voor de docu. Vrijdag nog samengezeten met de decaan en morgen heb ik overleg met 
Orientation days maar daar vallen Brecht en Stien in. 
Stien: Ik heb nog een puntje! Vorige week was er de teambuilding met Politeia. Ze vonden 
het zo tof dat wij uitgenodigd zijn op niet 1 maar 2 activiteiten. Wat als vast lag was de 26ste 
april, de 12urenloop in gent. Ferre, als je dan de Sport van de maand kan verzetten is het 
ideaal. We kunnen dan ook iets vroeger doorgaan. En dan nog, 3 maart is het gala industria 
maar dan is ook het de vriendjes- en familiecantus en daar zijn we ook welkom! 
Merel: Geen update, die volgt op de AV! 
  
Update werkgroepen 
Feest: geen update. 
Jaarswerking: Financiële crisis. We moeten nog kijken voor de daguitstap, het lasershooten 
is ook moeilijk om te regelen. Maar er is een plan, grote probleem is de locatie. We gaan 
kijken of we de sportzaal mogen gebruiken daar kunnen we een soort parcours maken. We 
kunnen hier niks doen want lawaai maar als er suggesties zijn be my guest. 
Helen: In mijn eerste jaar zijn ze tussen de blokken in Arenberg gegaan. 
Frauke: We zijn fan van de sportzaal. Als plan B het Bruulpark maar we focussen ons op de 
sportzaal. 
Helen: nog een tip voor de sportzaal, Teun fikst alles bij UCLL dus daar kan je eens gaan 
horen. 
Ferre: Maar voor dingen in de zaal te zetten is daar heel weinig. Dat hangt van zaal tot zaal 
af maar daar moet je voor kijken. 
Evenementen: Ik heb vragen, we hebben nog altijd geen zaal jeej. De vraag die ik heb is in 
verband met shiften bij psycho en bij ons. Hun gala verwacht 800 gasten waardoor wij 
waarschijnlijk meer moeten werken dan zij bij ons.  
Stien: Hangt af van wet het verschil is, is dat 4 uur meer per persoon of maar 1 uur. 
Evenementen: Ja dat is dus nog even afwachten. Het was gewoon een open vraag. 
Frauke: Zijn er meningen? 
Evenementen: Als het niet erg is dat het niet in balans is dan is het oké. Ze zijn inderdaad 
heel optimistisch maar dat is niet ons probleem! 
Oualid: Hebben jullie een zicht op van wanneer bussen terugrijden? 
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Helen: Ik kan dat navragen. M'n tweede vraag is wie er allemaal kan tappen. Antwoord dus 
even op m'n berichtje in de whatsapp. 
Axelle: Moet het serietappen zijn? 
Helen: Denk het niet. 
Emy: Wat als je op alle twee de gala's niet kan? 
Frauke: Dat is jammer maar is oké. 
EJW: We gaan woensdag om 17u samenzitten als iemand van jullie kan. Frauke, Merel en 
Stien kunnen. 
Promcom: Niks heel speciaal, we zijn bij met alles. Woensdag zitten we samen voor de korf 
dus verwacht je aan een formuliertje, schrijf je artikeltjes. Deadline is dan ook ergens 
volgende week.  
Brecht: Wanneer starten jullie aan de lustrumkorf? 
Promcom: Dat bespreken we ook woensdag. Vul je formuliertjes in! Feest, vul jullie form nog 
in voor cantusweek! Dat is nog best wat werk. 
Helen: De mensen die stage hebben, tot wanneer is dat? 
In koor: paasvakantie. 
Helen: Oké, bedankt. 
Cultuur: Webstek zit in de finale. 
Sport: Straks is veldvoetbal en we maken zowel bij volley vrouwen als mannen veldvoetbal 
kans om door te gaan! 
Kaffee: Vandaag alle rommel gaan weghalen, dat is gelukt! De koelcellen zijn al weg dus nu 
staat daar alleen die mazouttank nog, het best eng want er is ook geen elektriciteit meer. 
Internationaal: Orientation days waren leuk! 
Onderwijs/PAL: Inschrijvingen zijn uitgestuurd, die van recht zijn heel moeilijk te bereiken, 
heb ze gister aangesproken op de Plan Sjarel maar ze negeert me echt vakkundig. 
Cudi: We verkopen boekjes. 
  
Varia 

Liederenboek Adviesraad 
Brecht: Woensdag eerste AR, ik mail jullie nog een lijst door met de nummers waar wij 
vragen bij hebben, jullie kunnen daar nog op reageren tot morgenavond 18u. 
Faculteit zoekt mensen 
Steven: Sven iemand van de fac vraagt of er mensen zijn die op 27 februari tussen 11u 
en 13u mensen willen getuigen over hun studie ervaring. Vooral dus over hun aanpak 
en de evolutie enzo. Stuur me gerust als je interesse hebt. 
  

Uitnodigingen 
Plan Sjarel Apolloon 

 


